
Møtereferat FAU Rolland 18.04.2024 

 

Tilstede:  

Rektor: Monika Antun 

1A – Kristian Berg 

1B - Vara: Hilde Bakke 

2A – Fraværende  

2B - Cecilie Kirø 

3A – Fravær 

3B – Ida Pugerud 

4A – Anette Fredheim 

4B – Kristin Endale 

5A – Magne Aas 

5B – Solveig Fosso Soldal 

6A – Elisabeth Eide 

6B – Fravær 

7A - Fravær 

7B – Fravær 

Referat fra møte mars 2024 

- Referat godkjennes og rektor sende det ut på vigilo.  

Tilbakemeldinger fra rektor på sist FAU møte 

Manglende voksen ved fotballbanen  

- Har fast inspeksjonspost på fotballbanen, så det skal alltid være en på 
inspeksjon der. Kan ved fravær og vikarer avvike.  

- For å dempe konfliktene som kan oppstå på fotballbanen, har skolen satt i verk 
ulike tiltak, som fotball fridager ol.  

3b klasse har stilt spørsmål om klassen skal slåes sammen til ett trinn i klasse.  

- Skolen står i denne vurdering nå 

 



Nytt fra Rektor 

- Rektor har hatt møte med SUU, de har gjennomgått skissene for ny Rolland skole. 
Skolen og andre skoler som har vært i tilsvarende prosjekter har kommet med 
innspill som når er forbedret. Rektor er fornøyd med slik bygge er tegnet, mange 
gode løsninger på bygget. Byggeprosjektet er i rute, og flytting for 4.-7. trinne til 
Eidsvåg er planlagt høsten 2025.  

- Skolen har hatt kvalitetsutviklingsmøte, snakket og digitalkompetanse.  
- Nasjonale prøvene viser at Rolland skole har fått gode resultat. Skolen ligger på 

nasjonalt snitt eller over. Engelsk er det faget som skolen scorer dårligst på, 
skolen har også få lærere som har engelsk som valgfag fra lærerutdanningen.  

- Elevundersøkelsen viser at mobbetallen er høyere enn tidligere, dette gjelder 
også for alle Bergenskolene. Rolland skole ligger laver enn gjennomsnittet for 
Bergenskolen. Elevundersøkelsen viser også at de fleste trives på skolen, og 
elvene og foreldrene føler støtte fra skolen. Det kommer også frem at elevene 
opplever skolens regler som tydeligere.  

- Elevrådet har levert ut undersøkelse til 4. -7. trinn ang digitale hjelpemidler. 
Undersøkelsen viser at elevene liker og lærer best på ulike måter, og at de jevnt 
over er fornøyd med mengden av bruken av digitale hjelpemidler.  

Klassens runde 

- 1b foreldre som opplever at elvene på SFO er mye inn og ikke benytter arealene 
ute. Rektor.  

- 3b Skolen skal ha to planleggingsdager juni 2024. Planen for skoleåret 2023-2024 
ble planlagt vinter/vår 2023, da skolen var forberedt på flytting høsten 2024. De to 
planleggingsdagene ble satt opp da de skulle brukes til arbeid rundt flytting til 
Eidsvåg skole. Nå er flyttingen utsatt til høsten 2025, det vil derfor bli to 
planleggingsdager i juni 2025 også, SFO vil være åpen den ene dagen.   

- 4a etterlyser foreldremøte for dette semesteret. Rektor opplyser at om at noen 
har hatt og noen skal ha. Det er ikke fastsatt at alle skal ha to foreldremøter i året. 
Foreldrene kan også kalle inn til et foreldremøte der det snakkes om ting som 
rører seg i klassen.  

- 4b Skolen har ikke tilgang til logoped, elever som har behov får ikke den hjelpen 
de har behov for. Rektor bekrefter at det er utfordrende å få tak i logoped nå. 
Rektor tar saken videre. 

- 6b bruk av WhatsApp. Foreldre har oppdaget ufine meldinger med bilde deling av 
andre elever. Oppfordrer at foreldrene informeres og arbeider sammen om dette. 
Fau Rolland tar det også vider til FAU Rolland.  

 

Kvalitetsutviklingsarbeidet 



- FAU gruppen som arbeider med kvalitetsutviklingsarbeidet har hatt fire møter ang 
dette.  

- På kvalitetsutviklingsmøte til skolen deltok to fra FAU, de hadde et innlegg på 30 
minutter.  

- Delte meninger om digitale lekser. Noen opplever at det skaper en avstand 
mellom skole og hjem, man har ikke like stor mulighet for å følge opp leksene 
som om man kan se over de i en bok.  

- FAU kvalitetsgruppen opplever at det har vært et godt arbeid og en god dialog 
med skolen, skoleeier og PPT. De ønsker å få innsikt i arbeidet med veien videre.  

Økonomi  

- Funnet ut hvem som er administrator FAU sin konto på DNB, beløpet overføres til 
kontoen som brukes per dags dato.  

- Vi har fått avslag på søknad til tilskudd til aktivitetsmidler fra Bergen Kommune.  
 

Årshjul for FAU 

- Magne deler årshjul, med faste oppgaver til de ulike klassetrinnene.  
- Blir viktig de neste årene når en del av skolen skal være i Eidsvåg at vi lager gode 

aktivitet som skaper samhold her i nærmiljøet.  

 

 

  

 

 

  

 

 

 


